
 
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: voorzitter@haarlemschejachtclub.nl <voorzitter@haarlemschejachtclub.nl>  
Verzonden: woensdag 14 april 2021 23:23 
Aan: Griffiebureau <griffiebureau@haarlem.nl>; annemiekekok@ophaarlem.nl 
 
 
Geachte Raad, geachte mevrouw Kok, 
 
Tijdens de gecombineerde commissievergadering van 14 april 2021 heb ik regelmatig horen zeggen 
dat Schoteroog volgens wijkraden een geschikte locatie voor bovengenoemde huisvesting zou zijn. 
Ik vraag mij wel af welke wijkraden met een daadwerkelijke achterban op Schoteroog deze 
aanbeveling hebben gedaan. Het lijkt gezien de schaarse bewoning op Schoteroog een aantrekkelijke 
oplossing en zo help je de problemen de eigen wijk uit. 
De Haarlemsche Jachtclub is in ieder geval nooit bevraagd, wij hebben in dit project geen participatie 
ervaren. Qua veiligheid hebben wij minimaal de zelfde zorgen die bij alle locaties naar voren zijn 
gebracht. Het is zeker later op de dag en 's avonds een verlaten gebied zonder enige sociale controle 
en onze (jeugd)leden hebben geen andere keuze dan langs de Mooie Nelweg/Windturbineweg onze 
vereniging te bereiken. Hun veiligheid is van groot belang. Ik kan mij voorstellen dat dit ook 
onverkort geldt voor Jachtvereniging Watervrienden, de Roei en Zeilvereniging Het Spaarne en 
restaurant Loef. 
(ik sluit hen in kopie aan) 
Bovendien verwachten wij dat gezien de huidige beperkte bewoning de druk bij de Gemeente 
Haarlem om een goed veiligheids-/beheerplan op te zetten en duurzaam te onderhouden  ondanks 
de goede bedoelingen beperkt zal zijn. 
Ook nu al wordt het parkeerterrein 's avonds frequent bezocht voor praktijken waarvan het lijkt dat 
die het daglicht niet kunnen velen en wordt de Mooie Nelweg en het parkeerterrein voor snelheid- 
en cross wedstrijden gebruikt of wordt grof afval gedumpt. Met de komst van deze huisvesting willen 
dergelijke activiteiten eerder worden gestimuleerd dan terug gedrongen. 
 
Wij begrijpen de noodzaak voor deze huisvesting en de complexiteit in besluitvorming.  Het bestuur 
van de Haarlemsche Jachtclub wil dat bij de besluitvorming rekening gehouden wordt met de 
effecten voor de huidige gebruikers/bewoners van Schoteroog. Tijdens de commissievergadering heb 
ik over die belangen helaas niets gehoord. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Wilko Emmens 
 
Voorzitter 
Haarlemsche Jachtclub 
 
Disclaimer - Haarlemsche Jachtclub 
De informatie verzonden met dit e-mail bericht is vertrouwelijk en uitsluitend bestemd voor de 
geadresseerde en zij die gerechtigd zijn dit bericht te ontvangen. Gebruik van deze informatie door 
andere (rechts)personen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, 
verspreiding en/of verstrekking van deze informatie aan derden is niet toegestaan. 
 


